

業の季節であります。毎年送り出しているのですが、毎回寂しい気持ちになつてしまいします。しかし笑顔で送り出して新しい環境へ少しでも背中をおせるような学童塾であります。さて、今月の学童塾新聞は先月号に引き続き、『冬

桃の節句を過ぎ、風にも日差しにも春らしさを感じられる頃となりました。そして気づけば、3月。年が明けて、あつという間だつた気がします。そして3月

卒業おめでとう

休み特集』と『節分』の様

休み特集】と【節分】の様子お送りしたいと思います！



学童塾新聞

出雲キヤンパス校版

るの日本先生に来てもらひた
て、あめ細工教室です。す
ぐに固まるために四苦八苦

続おめか。

子お送りしたいと思ひます

A group of four students are playing basketball in a gymnasium. One student in a white shirt is on the left, another in a pink shirt is in the center, and two others are on the right. A red and white traffic cone is on the floor in the foreground.

A group of children wearing face masks and gloves are gathered around a table, focused on a task involving small objects. One child in a red jacket is standing, while others are seated or kneeling. The scene suggests a controlled environment like a laboratory or a classroom setting.

The image shows a YouTube channel banner. At the top, the channel name "さんびる卓球部" is written in a large, stylized, colorful font. Below it, the word "YouTube" is displayed in its signature red and white logo. At the bottom, there are two small video thumbnail images. The left thumbnail shows a man in a blue shirt, and the right thumbnail shows a man in a green shirt. The background of the banner is orange.

そして大雪のため、学校は休校に…今年の冬休みは1日延長となりました。空の中、外で雪合戦をする子どもたちです。久しぶりの雪に大喜びの子どもたちでした。（大人は困る。）

3月号 (第30号)

「学習よりは頑い」

●引き続きマスクの着用にご協力お願いします

●濡れたり、汗を搔いたりする場合がありますので、学童塾に着替え・靴下・タオルを1セット準備をお願いします

●おやつの時間があり
ますので、**水筒**の持参
をお願いします。持参
が難しい場合はプラス
チック製の**コップ**を置
いておいて下さい。

●学童塾では宿題・勉強の時間を取りますので、**自学用の勉強**の準備をお願いします

